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Ik word voldoende geïnformeerd over Zandhoven?

64 % was akkoord of helemaal akkoord. Slechts 5 % was 
helemaal niet akkoord.

Ik word voldoende betrokken bij het beleid van  
Zandhoven?
Slechts 26 % is akkoord.

Vindt u dat investeringen in Zandhoven zelf moeten 
gebeuren?
58 % vindt dat er meer investeringen in de deelgemeenten 
moeten gebeuren. Bij de investeringen ging het onder meer om 
wegenwerken, een jeugdhuis, bibliotheek, cultuurcentrum,  
milieuwerken, parkeerplaatsen en horeca.

Ik neem makkelijk de fiets voor verplaatsingen binnen 
Zandhoven.
54 % is akkoord. 

Kent u N-VA Zandhoven goed?

58 % gaf aan ons goed tot heel goed te kennen. Dit doet ons 
veel plezier. Bovendien gaf 44 % van de bevraagden aan dat ze 
ons huis-aan-huisblad regelmatig lezen.

Als u burgemeester zou zijn, wat is dan het eerste 
waar u werk van zou maken?
Enkele opvallende antwoorden:
 Veiligheid op alle vlakken voor de inwoners
 Transparant zijn naar iedereen
 Forum opstellen voor mening/bevindingen burgers
 Veilige en goed uitgeruste speelpleintjes
 Mobiliteit
 Iedere vereniging een eigen lokaal

Zandhoven heeft een uniek 
parkeerbeleid
Tijdens de laatste 
gemeenteraad wezen 
we de CD&V-meerder-
heid erop dat de nieuwe 
situatie omtrent de 
parkeerstroken wel heel 
onduidelijk was. Er ont-
breken namelijk borden 
die de parking moeten 
aanduiden en ook de 
dubbele lijnen zorgden 
voor verwarring. 

Ondertussen verwijder-
de het gemeentebestuur 
de oude lijnen, maar 
de borden blijven uit, 
net als het aanvullend 
verkeersreglement. De meerderheid liet weten dat 
ze dat aanvullend verkeersreglement in hun hoofd 
maken en dat de parkeerstroken niets meer zijn dan 
parkeersuggestiestroken.

Enquête levert interessante  
resultaten op
Tijdens de jaarmarkten van Zandhoven, Pulderbos en 
Pulle organiseerde onze afdeling een bevraging bij de 
bezoekers. Hieronder vindt u enkele resultaten.

Stand van zaken: N14 Lammerenberg
N-VA Zandhoven staat voor verantwoordelijkheid en 
duidelijke communicatie. Daarom informeren we u 
ook over moeilijke dossiers in onze gemeente.

Het onteigeningsdossier op de Lammerenberg is daar een voorbeeld van. Op 
1 april 2016 brachten we tijdens onze infoavond de bevolking van Zandho-
ven op de hoogte van de plannen die er zijn met de N14 fase drie. Een deel 
van de bewoners op de Lammerenberg zal onteigend worden. De meer-
derheid riep moord en brand dat we onverantwoordelijk omgingen met de 
verkregen info. Wij zien dat anders. Wie moeilijke beslissingen neemt, die 
vaak nodig zijn, moet ook zijn verantwoordelijkheid nemen.

N-VA streeft naar best mogelijke oplossing
Onze afdeling ging aan de slag om onze inwoners de best mogelijke oplos-
singen aan te reiken. Zo brachten we de bewonersgroep rond de tafel met 
de bevoegde minister, zodat zij een brief met hun bezorgdheden konden 
overhandigen. Enkele maanden later kregen de bewoners vanuit het kabinet 
duidelijke antwoorden op hun vragen. Waar de meerderheid blijft volhou-
den dat het nog jaren kan duren voor er geld of concrete plannen zijn, weten 
we nu dat het budget voor de volledige fase drie vastligt en dat er al een 
bemiddelaar contact heeft gehad om het onteigeningsdossier op te starten. 
Wij werken verder aan een beter Zandhoven, voor alle bewoners.
Pieter Helsen
Gemeenteraadslid en voorzitter N-VA Zandhoven
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(Geen) windmolens in  
Massenhoven en Viersel
In juni raakte bekend dat de groep ‘W-Kracht’ twee 
windmolens wilde plaatsen. Eén in Massenhoven en 
één in Viersel. Enkele wakkere burgers richtten een 
actiecomité op om dat tegen te gaan. Met succes, 
want de bevoegde instanties leveren geen vergun-
ning af. De betrokken burgers hebben het gelijk 
aan hun zijde. Uiteraard is N-VA Zandhoven voor 
groene energie. Het gaat evenwel niet op om zomaar 
overal windmolens te plaatsen. 

Wij gaan voor een weldoordacht groen verhaal. Groene energie? 
Ja, maar het doel heiligt de middelen niet. Windmolens? Graag, 
maar op de juiste locatie en met voldoende lokale draagkracht.

Zijn er geen betere alternatieven voor onze landelijke gemeente?
In eerste instantie hadden we het gevoel dat ons gemeentebe-
stuur niet erg veel begrip had voor de grieven van de omwo-
nenden. Eerlijk is eerlijk, na meer dan 800 bezwaarschriften 
en na raadpleging van een expert, gaf het gemeentebestuur een 
negatief advies voor het plaatsen van de windmolens. Enige tijd 
later is de provincie daarin gevolgd.

We zoeken graag verder naar geschikte locaties in onze gemeen-
te voor duurzame energie, maar met een lokaal draagvlak.
N-VA Zandhoven staat voor groen, maar met fatsoen.

Pieter Helsen
Gemeenteraadslid en voorzitter N-VA Zandhoven

Herlokalisatie zonevreemde 
bedrijven?
In 2013 stemde de N-VA er in de gemeenteraad 
mee in om een plan op te maken voor het bedrij-
venterrein Vaartstraat in Massenhoven.

De doelstellingen waren:
  de duurzame ontwikkeling van het bestaande bedrijventer-

rein.
  de uitbreiding van het industrieterrein ten behoeve van de 

herlokalisatie van zonevreemde bedrijven in de gemeente.
  Een verbeterde ontsluiting van het terrein.
Met deze doelstellingen voor ogen stemden we de voorbije 
jaren altijd ‘voor’. We staan achter het idee om bedrijven die in 

de loop der jaren hun plaats ontgroeid zijn, een andere plaats 
te geven.

In de gemeenteraad van juni 2017 onthield de N-VA zich 
echter bij de definitieve vaststelling van het plan. Volgens ons 
krijgen lokale bedrijven niet voldoende kans om zich op een 
andere locatie te vestigen. Het plan moet een win-win zijn 
voor zowel de gemeente als de betrokken bedrijven.

Het gemeentebestuur heeft nu zelfs plannen lopen om bedrij-
ven die voor deze herlokalisatie in aanmerking komen, op hun 
huidige locatie te vergunnen. Volgens ons missen we hier een 
mooie kans.

Bart Van den Bergh
gemeenteraadslid

Ontmoeting aan de top
Enkele bestuursleden van N-VA Zandhoven waren aanwezig op ‘ontmoeting aan de top’, tijdens de jumping van Groot-Zandhoven. 
Met minister Jan Jambon, Kamerlid Yoleen Van Camp, Vlaams volksvertegenwoordiger Kathleen Krekels en gedeputeerde Luc Lem-
mens verkeerden we in zeer aangenaam gezelschap op dit evenement in onze gemeente.

  N-VA Zandhoven is voor groene energie, 
maar wil enkel windmolens als er vol-
doende draagkracht is bij de bevolking.
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De verandering werkt!
Met Vlaanderen op kop

Sociaal, niet socialistisch

“Deze Vlaamse Regering beslist, hervormt en tekent het Vlaanderen van de toekomst.”
Geert Bourgeois
Vlaams minister-president

100 miljoen
per jaar voor
fietspaden

www.n-va.be/deveranderingwerkt

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot  
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /


